
Materiał na XX sesję Rady Gminy Zbiczno 

Sprawozdanie z prac Przewodniczącego Radv Gminy Zbiczno 
z pracy między sesjami 

W okresie miedzy sesjami, między 24 lutego a 23 marca jako Przewodnicząca 
Rady Gminy Zbiczno: 

1. Pełniłem stałe dyżury dla petentów w urzędzie Gminy Zbiczno w każdy 
poniedziałek, od godz. 13.15 do 15.15. 

2. Wraz z radnymi ze Zbiczna przeprowadzaliśmy konsultacje społeczne wT 

sprawie drogi Zbiczno - Foluszek. 

3. Odbyłem terenowe spotkanie z Nadleśniczym Grzegorzem Karolakiem w 
sprawie braku drożności drogi gminnej w obrębie osady Karaś. 

4. Odbyłem rozmowę z pracownikiem Nadleśnictwa Brodnica panem 
Jakubowskim w sprawie wytyczenia ścieżki „Szlakiem dębów”, jako 
trwałego elementu 100 rocznicy przyłączenie Zbiczna i Pomorza do 
państwa polskiego. W celu zainicjowania przedsięwzięcia zostało 
przedłożone Nadleśniczemu pismo podpisane przeze mnie i przez panią 
wójt. Pracownik wyraził obawy o stan zdrowotny blisko 3 50“ letniego 
dębu „Kościuszko”, któremu może grozić wycinka. Wstępnie ustalono 
możliwość nadania przez Rade Gminy Zbiczno statutu pomnika przyrody 
dębowi rosnącemu przy drodze w kierunku Zarośli. Do Urzędu Gminy 
zostało przesłane oficjalne pismo z propozycjami w tej sprawie. 

5. Brałem udział w spotkaniu zainicjowanym przez dyrektorkę Szkoły w 
Zbicznie w sprawie nadania imienia i ufundowania sztandaru Szkole. 
Rozmowa dotyczyła m.in. rozprowadzania „cegiełek” na zakup sztandaru. 


